
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 28. november 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål X

Hvad tænker ministeren om, at 10 pct. af forløbene karakteriseres som værende behand-

let på et lavere niveau, end anbefalet af Sundhedsstyrelsen for kræftpakkeforløb, med

henvisning til den audit, som Odense Universitetshospital har udarbejdet på baggrund af

data indsamlet i perioden 21/3-19 til 28/6-19?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF), Ellen Trane Nørby (V) og Liselott

Blixt (DF).

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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